
Zápis z porady vedení PřF dne 1. 6. 2009 
 
Přítomní: doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Hejnová, dr. Balej, ing. Lauterbach 
 

1. Děkan rozešle k připomínkování 1. verzi Výroční zprávy o činnosti PřF UJEP za rok 
2008. Připomínky mohou být zaslány do 5. 6. 2009 na adresu dekan.sci.@ujep.cz. 

2. Zastupováním děkana v době jeho nepřítomnosti 2. 6. – 5. 6. 2009 je pověřen 
proděkan Balej. 

3. Vedení se zabývalo možnostmi studia  zahraničních studentů na fakultě. Proděkan 
Balej prověří možnosti jejich financování pomocí podpůrných projektů. 

4. Vedení diskutovalo způsob placení projektové manažerky ing. Štefanikové v závislosti 
na jejím zapojení do projektů PřF. 

5. Proděkan Balej informoval vedení o požadavcích kateder na pořízení přístrojového 
vybavení v rámci Rozvojových programů. 

6. Proděkan Balej informoval o schůzce s ing. Rusevem z Ostravské univerzity. Na 
schůzce, které se zúčastnil také prorektor Cyhelský a Mgr. Oršulák byl diskutován 
projekt na nákup videokonferenčního zařízení v rámci Rozvojového projektu. 

7. Vedení PřF se dohodlo na vyplacení pololetních odměn. Dne 17. 6. 2009 v 8:30 hod. 
se vedení PřF v této záležitosti sejde v pracovně děkana. 

 
 
 
 
 
 
 

Doc. RNDr. Stanislav Novák, CSc. 
                                                                                             děkan PřF UJEP 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Zapsala: Yvona Jůzová 


